
ROMANIA
JTIDETUL BTHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMI]NEI SANIOB
Nr" 1275 /20.06.2018

PROC ES VERBAL

Incheiat azi 20.06.2018 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilita prin
dispozitia primarului nr.69114.06.2018 , sedinta care a avut loc la sediul administrativ al acestei institutii
publice, ora 11.00.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar, Zatyko Stefan-
Adalbert, Kiss Stefon-Alexandru, Kiss Istvan-Matyas, Laszlo Sondor, Buzas loan-Nicolaie, Erdei Danut-
Eugen, Torok lanos, Torok Emeric, Ungur Andrei-Ioan.

Nu a absentat nici un consilier.
Au participat de drept: D-ul Molnur Jozsef -primar qi d-na Mela Maria-Elena- secretar.
A mai participat d-na Borbely Zita, contabil.

S-a constatat ca sedinta este statutar5, participf,nd 10 consilieri locali din totalul de 10
consilieri in functie.

La punctul 1 din ordineade zi, d-na secretar invit[ la propuneri pentru alegerea presedintelui
qedinf6. Dl Ungur Andrei propune pe dl Laszlo Sandor. Nu mai sunt alte propuneri. Cu unanimitate
voturi, dl Laszlo Sandor este ales preqedinte de qedin[6, HOTARAREA nr.38.

'inainte de aprobarea ordinii de zi, dlprimar, in calitate de inifiator, aratd cdva retrage punctul 6 de
pe ordinea de zi, Proiect de hotarare privind modificarea Statului de func{ii al aparatului de
specialitate al comunei Sflniob, pe motiv cd nu mai este cazul modificnrii calitatii postului din
debutant in asistent, deoarece ocupantul postului, d-naLezau Sanda, azi, adepus demisia.

ORDINEA DB ZI:

D-l Laszlo Sandor - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea gedinfei gi
a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea de zi a sedintei ordinare, la care i-a
dat citire:

1. Alegerra presedintelui de sedinta.

2. Aprobarea ordinii de zL

3. Aprobarea procesului verbal al qedin{ei ordinare din data de26.04.2018.
4. Proiect de hotirire privind rectificarea bugetului comunei Sf,niob pentru anul
2018.

5. Proiect de hotarare privind aprobarea acordului prealabil pentru infiintarea unui
Centru de permanenta in comuna SAniob,localitatea Sflniob nr.560.
6. 

" 
(Proiect de hotarare privind modificarea Statului de funcfii al aparatului de

specialitate al comunei Sflniob) - retras.
7. Proiect de hotirire privind aprobarea preturilor de valorificare pe specii si
sortimente a loturilor rezultate din exploatarea parttzii, precum si a cheltuielilor
necesare exploatarii, incarcarii si transportarii materialului lemons.

Dl. Laszlo Sandor, presedintele de sedin!6 supune la vot proiectul de hotirdre privind aprobarea ordinii
de zi. Astfel a fost adoptatl Hotararea nr.39, cu l0 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri.

La punctul trei din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali procesul
verbal al sedintei ordinare din 26.04.2018 pe care, presedintele de sedinta l-a supus spre aprobarea

de
de



Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 10 voturi pentru, 0 impotriva gi 0 ablineri, adoptandu-
se Hotararea nr.40.

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotlrffre privind rectificarea bugetului
comunei Siniob pentru anul 2018, d-na contabil Borbely Zita prezint[ raportul de specialitate qi
proiectul de hotirdre.

Dl Laszlo Sandor, presedintele de sedin{d, inviti la disculii.
Dl Zatyko Stefan aratd. cd materialul a fost studiat in comisie qi soliciti explica{ii pentru suma

de 3000 lei de la capitolul - cheltuieli in domeniul ordinii publice.
d-na contabil Borbely Zita, aratd cd are in contabilitate o facturi de intrefinere de la SC pierre

Com SRL, pentru reparatii sistem de supraveghere video la Cenalog.
Dl zatyko Stefan, intreabd ce defec{iune a avut sistemul video?
Dl primar aratd" cd' a fost tliat un d!9 io curtea gcolii de la Cenalog, la cererea dlui Ungur

Andrei, fapt care a dus la ruperea fibrei optice. $i, incl o intervenfie a fost la Sdniob, in cap[tul satuiui,
unde s-a constatat pdn[ la urmi cd, camera nu era defect6.

Dl Zatyko Stefan, face precizarea, in leg[tur6 cu bugetul, in principiu si nu fie umflat.
d-na contabil, aratd, ci pe surse, la partea de venituri are depeqire fa{6 de buget gi nu a fost

cazul.
dl. Pregedinte Laszlo Sandor, supune la vot proiectul de hot[rdre, punctul patru al ordinii de

zi, adoptandu-se Hotararea nr.4l, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 1 a^btineri (dl Zatyko Stefan) .

La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea acordului
prealabil pentru infiintarea unui Centru de permanenta in comuna Sflniob, localitatea
Sinioli nr.560, d-l primar prezintd raportul de specialitate qi proiectul de hot[rdre qi arati cd, pe baza
cererii medicului din localitatea Sdniob gi a documentafiei puse la dispozilie pentru studiere, se poate vota
pentru acordul prealabil de a avea un Centru de permanenla in localitatea Sdniob, pentru cei 1200 de
locuitori, dacl primegte aviz. Chiar dacd s-a mai aprobat un accord prealabil pentru un Centru in localitatea
Cenalog, nu scrie nicdieri in lege ci nu putem s[ aprobdm in fiecare localitate din comun6.

Dl Laszlo Sandor, presedintele de sedin(6, inviti la discutii.
Dl Erdei Ddnut aratd, cd, pe baza adresei comunicatd de DSP Bihor d-nei dr.Erdei Daniela, pe

care a prezentat-o ?n fala Consiliului local, nu a fost acordat aviz de infiinfare a Centrului de permanenl6 in
localitatea Cenaloq, comuna Sdniob, pe motiv c5 se afl6 la o distanli de sub 10 km de Centrul de
permanenfi din comuna S6rbi.

Dl primar aratd cd Ei el are un rdspuns scris din partea DSP Bihor cu privire Ia infiinfarea
Centrelor de permanen{6, in urma demersurilor proprii, in care nu se menli oneazd,cl nu ar fi o posibiiitate
de a infiinfa un Centru de permanen,tl in comuna Sdniob. Drept pentru care ii d[ citire in fafa bonsiliului
local.

Dl Zatyko Stefan arat6, cd, dupl cum sunt prezentate situaliile, se putea aproba acum dou[ luni
acordul prealabil pentru amdndoui localitalile. Dar dl primar a susfinut vehement c6 nu este posibil, dec6t
pentru o singuri localitate. Acum se pare ci se poate. Nu facefi decdt sd generafi conflicte.

dl. Preqedinte.Laszlo Sandor, pentru ci nu mai sunt inscrieri la disculii, supune la vot proiectul
de hot[rdre, punctul cinci al ordinii de zi, fiind RESPINS, cu 5 voturi pentru-(grupul UDMR Zatyko
Jacint -vic"eprimar, Zatyko Stefan-Adalbert, Kiss Stefan-Alexandru, Kiss tinon-Uity^, Laszlo Sandor) ,
5 voturi impotriva (Buzas loan-Nicolaie, Erdei Donut-Eugen, Torok lanos, Torok Emeric, (Jngur Andiei-
Ioan) si 0 abtineri . 

'

dl primar doregte, in condiliile date, si atragd,aten{ia c[, prin jocurile politice, prin votarea cu 5
la 5 qi respingerea acestui Proiect de hotirdre, cei cinci consilieri care au votat impotriv6 consider c6 au
frcut un lucru bun pentru comunS, pentru comun[, pentru cetllenii majoritari? Cum am mai spus incl o
dat[, voi v[ jucati cu sinitatea gi cu viafa oamenilor din comuna Sdniob. Asta am s6 declar qi la televiziune
qi la ziar.

DI viceprimar Zatyko Jacint intreabi ,,ce o sd afirme?,, c6, consilierii UDMR au votat pentru
acordul prealabil?



DI primar, aratd' cd' a vorbit despre ceilalfi cinci consilieri. Iar cei cinci consilieri UDMR nu sunt
in stare sd facd o coalilie sau s[ o susfini pe cea care o au cu consilierul ALDE.

DI viceprimar attage atenfia dlui primar ci dacd nu este in stare sI convingl consilierii sau sd
ducd disculiile pe o cale amiabild, atunci ar fi mai bines sr-gi dea demisia.

Dl primar se pregitegte sd pdr[seasc6 qedinfa, timp in care face afirmafia cd trebuie si lucreze gi
in locul viceprimarului, care permanent nu se afl6 in primdrie gi nici m6car nu anunti c6nd gi unde pleac6.

Dl viceprimar nu este de accord cu aceasti afirmafie qi face precizareacd, atunci c6nd dl primar
va aduce bani in comuni, cat a adus el in ultimii doi ani, poate sta de vorbi.

Dl primar pirdsegte qedinfa, iar dl presedinte de gedinf6
ultimul punct al gedinlei ordinare.

propune s6 se treaci la punctul qase,

La punctul gase din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea preturilor de
valorificare pe specii si sortimente a loturilor rezultate din exploatare a parttziirprecum si a
cheltuielilor necesare exploatarii, incarcarii si transportarii materialului lemons, d-na secretar
prezintd, raportul de specialitate 9i proiectul de hotdrdre, pebazadocumenta{iilor intocmite de Ocolul Silvic
Sdcuieni, qi aratd cd, inilial in hot5r6rea anterioar5, masa lemnoasd a fost impr(itd intre institufiile publice
qi persoane frzice. Acum ar trebui si stabilifl cum vor fi direcfionafi cei I l8 mc de masd Iemnoasd.

Dl Laszlo Sandor, presedintele de sedin{d, inviti ra discu{ii.
Dl Kiss Stefan, aratd, cd materialul a fost studiat qi discuiat in comisie, stim cd o parte din masalemnoasr va fi solicitat- de bjsericile gi cabinetele medicall din comun6, iar iiferenfa, pentru cr masa

lemnoasr constd de fapt in ririturi, lemn de o mai slab[ calitate,nu putem s6 vindem la popula{ie, astfel, vafi vdndutd muncitorilor care lucreazd efectiv la pldure, la intrelineie qi reintretine.e ta plantaliile aflate inparagin[ qi care executi diferite lucrlri la pddurile aflate in proprietateapublicd a comunei S6niob.
dl. Preqedinte Laszlo Sandor supune la vot proiectul de hotaiare, punctul qase al ordinii de

zi, adoptandu-se Hotararea nr.42,cu 10 voluri pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La diverse:

Dl Laszlo Sandor, aratd, cd" doreqte sI depuni o interpelare cdtre dl primar, pentru care solicitl
rEspuns in scris pdn[ la_urmdtoarea qedin!6. in continuare, d[ citire interpelarii in fala consiliului local,
frcdnd referire la gospodiriile neintrelinute gi pirisite pentru care nu se aplicd prevederile Codului fiscal,
aprobate prin HCL, privind majorarea cu 200p/o a impozitului acestora.

In continuare, dl Zatyko Stefan aduce in discu(ie proiectul de investilii privind asfaltarea
drumurilor, declarat eligibil dar ftrd finanfare, deoarece neavdnd un r[spuns concret cd va fi sau nu finanfat,
stagndm cu demersurile pentru clasificarea drumului DC2A in drum judelean. Avem promisiuni de ladi
Pregedinte al CJ Bihor, cd aqa cum a fost reasfaltat drumul judelean care travers eazd,loialitatea S6niob, va
putea fi reabilitat gi drumul comunal din Cenaloq

Alte probleme, nu s-au mai discutat.
Dl. Laszlo Sandor - presedintele de sedinta:
- Declar sedin{a incheiata. V6 mulfumesc!
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.
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